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Vragen ex artikel 45 

 

Op 4 december 2017 mochten wij een presentatie bijwonen van dhr Hijzelendoorn rond de 

actuele financiële toestand in het sociale domein. Hierbij werd nadrukkelijk melding gemaakt 

van het feit dat er geen historische analyse zou worden gemaakt van de ontstane tekorten in 

2015, 2016 en 2017. Wel werden een aantal mogelijke oplossingsrichtingen genoemd om de 

tekorten terug te dringen en beheersbaar te maken. 

Een belangrijke richting daarbij betrof het verbeteren van de organisatie om meer zicht en 

greep te krijgen op actuele inkomsten en uitgaven in het sociaal domein. Hierbij zou het op 

termijn mogelijk moeten zijn om geldstromen zelfs per kalendermaand inzichtelijk te maken. 

Dit leidt voor de GroenLinks fractie tot de volgende vragen: 

-Wat is de stand van zaken mbt de optimalisatie van het inzichtelijk maken van de inkomsten 

en uitgaven in het sociaal domein? 

 ons werd in december een eerste kwartaaloverzicht 2018 beloofd in april/ mei over de 

financiële situatie in het sociale domein , waarom is deze presentatie nog niet gegeven 

? 

 Wanneer mogen we deze presentatie tegemoet zien ?  

 Wat is de reden van de vertraging en/of hoe komt het dat dit verbeterpunt nog niet 

geconcretiseerd is? 

 Wat betekent dit gegeven voor wat betreft de kostenbeheersing in het sociaal domein 

en welke maatregelen denkt u te gaan nemen om dit kennelijk vrij structurele 

probleem op te lossen? 

 Er is ons zicht en grip beloofd op de geldstromen. Kan er nu gesteld worden dat die 

greep er is en zo nee welke conclusies en consequenties worden hier dan aan 

verbonden? 

 

Huub van Eijck, GroenLinks  

 


